
Místo jednání: Obecní úřad obce Synkov-Slemeno

ostatní
Radka Filingerová (účetní)
Stanislav.Pantůček (starosta)
Jaroslav Stefek (místostarosta)

Předmětemjednání bylo sestavení návrhu rozpočtu hospodaření obce
Synkov-Slemeno a školy pro rok 2023, Píi sestavování návrhu rozpočtu finanční
výbor vycházel ze skutečných příjmů a výdajů roku 2021 a předpokládaných
příjmů a výdajů dle plnění rozpočtu dle,,finky". k 30.11.2022.

U rozpočtu školy došlo k největšímu navýšení položky stravování a to ze
100 tis. roku 2022 na 170 tis., a elektrické energie, kdy v době sestavování
rozpočtu jsme nevěděli, jak to škola s energiemi má, jaké ceny bude příští rok
platit. To jsme se dozvěděli až při kontrole ve škole, kde nám paní ředitelka
ukázala vyúčtování a p\žn záloh na rok 2023 . Na základě toho bylo dopočítáno,
že by nám v rozpočtu mělo stačit l 00 tis., což je o 1 80 tis. míň, než je v návrhu
rozpočtu, U ostatních položek k výraznému nalýšení nedochází.

U rozpočtu obce bylo dohodnuto, že se zvýši příspěvek spolkům z 5 tis. na
10 tis. ku|tuře z 50 tis. na 120 tis, Dále bylo dohodnuto, že by se zrekonstruoval
sál v pohostinství (strop, světla, pod|aha). Na to je vyčleněno cca 200 tis. a bude
se k tomu hledat vhodný dotační titul. Ohledně nájmů bytů bylo dohodnuto, že se
zvýší o inflaci, ale o přesnou inflaci za letošní rok, kterou lydá statistický úřad
začátkem ledna roku 2023. Dnes již víme, že průměmá inflace za rok 2022 je
5,1%. Finanční výbor dále navrhuje, aby se nájmy v obecních bytech do konce
našeho volebního období, což je rok 2026 dostaly na cca 70%o hranici tňnich
nájmů s tím,že2 byty bychom doporučovali nechat jako ,,sociální".

Dále rozpočet obsahuje zvýšeni nákladů na vývoz jímek a pojištění
majetku. Jelikož má obec na účtech cca 7 mil. Kč, tak finanční výbor doporučuje

Zápis z iednání finančního rnýboru o návrhu rozpočtu
ze dne OL.I2.2O22

Přítomni:
členové finančního výboru

Jiří Málek (předseda)
Vladimíra Kopecká (člen)
Martin Beneš (člen)



(vzhledem ke dnešní inflaci) na účtech nechat pouze prostředky na chod obce *
rezelvu a ostatní penize vložit na termínované účty, fondy, apod.

Největší výzvotl pro obec bude ,,výstavba nové školy". Realizace tohoto
projektu bude samozřejmě záležet na vhodném dotačním titulu. Bez něj nelze
projekt realizovat, a proto v rozpočtu nejsou náklady zahrauty a v případě potřeby
budou řešeny rozpočtovými opatřeními.

Rozpočet je navržen jako přebytkový.
- Celkové příjmy: 8 762 550,-Kč
- Celkové qidaje: 6 002 500,- Kč

Zapsa| JiříMálek dne 16.1.2023

Členové kontrolního výboru:

Martin Beneš

Ostatní:
Radka Filingerová
stanislav pantůček

Jaroslav Štefek

předseda finančního
qiboru

Jiří Mál

Vladimíra Kopecká


